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دبیر: باید ۳ سهمیه می گرفتیم 
آرمان ملی: در جریان رقابت های کشتی فرنگی 
گزینشی المپیک در قاره آسیا، محمدرضا گرایی 
در ۶۷ و محمدهادی ساروی در ۹۷ کیلوگرم با 
رسیدن به فینال المپیکی شدند اما حسین نوری 
در وزن ۸۷ کیلوگرم از رسیدن به سهمیه المپیک 
بازماند. علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی 
در مورد کسب 2 سهمیه کشتی فرنگی المپیک از 
مسابقات قزاقستان اظهارداشت: حسین نوری، 
مرتکب اشتباه کوچکی شد وگرنه باید 3 سهمیه 
می گرفتیم. سهمیه و مدال المپیک را به کشتی گیرِ 
خوب نمی دهند، بلکه به کسی می دهند که اشتباه 
نکند. کسی برنده است که اشتباه نکند. رئیس 
فدراسیون کشتی ادامه داد: ای کاش سهمیه سوم 
را هم می گرفتیم و نیاز نبود به بلغارستان برویم. 
اگر سهمیه سوم را هم می گرفتیم، تمرکز مربیان 
المپیک می شد.  و کشتی گیران فقط معطوف 
هیچکدام از مربیان راضی نیستند که این سهمیه 
به راحتی از دست برود. دبیر تاکید کرد: به کادرفنی 
کشتی فرنگی تبریک می گویم که در چندماه گذشته 
زحمات زیادی کشیدند. کار سختی در بلغارستان در 
پیش است و امیدوارم تدابیری برای این مسابقات 

اندیشه شود.

خارجازمستطیلسبز

»گوچی« در تیررس تیم »بکام« 
گزارش ها حاکی از آن است که »رضا 
قوچان نژاد« هدف نقل وانتقالات تابستانی 
باشگاه تحت مالکیت »دیویدبکام« در لیگ 
فوتبال آمریکاست. باشگاه زووله به تازگی 
اعلام کرد که قرارداد قوچان نژاد و ۹ بازیکن 
دیگر از این تیم را تمدید نخواهد کرد. حالا 
چند روز پس از اعلام رسمی این خبر، براساس 
یکی از صفحات توئیتری باشگاه زووله مهاجم 
ایرانی در تیرس بارشگاه اینترمیامی آمریکا 
قرار دارد؛ تیمی که مالک آن اسطوره باشگاه 
منچستریونایتد بوده و به تازگی نیز به لیگ برتر 
آمریکا )ام ال اس( راه یافته است. در ادامه آمده 
است: براساس گزارش ها رضا قوچان نژاد 
هدف باشگاه اینترمیامی و کامبور صدرنشین 
لیگ دسته یک هلند در پنجره نقل وانتقالات 
تابستانی است؛ یعنی زمانی که قراردادش با 
زووله به اتمام می رسد. قوچان نژاد پیش از این 
طی سال های 2۰۱۶ الی 2۰۱۸ نیز در فوتبال 
هلند و در تیم هیرنفین حضور داشت که آمار 
۶۷ بازی و 2۷ گل را در کارنامه خود ثبت کرد. 
وی سابقه حضور در تیم های چارلتون انگلیس، 
استاندارد لیژ بلژیک، سیدی استرالیا، الوکره 
قطر و الکویت را دارد. او ۴۴ بار پیراهن تیم ملی 
فوتبال ایران را برتن کرد و ۱۷ گل به ثمر رساند 
و در پایان جام جهانی 2۰۱۸ از بازی های ملی 
خداحافظی کرد. در سوی دیگر، اینترمیامی 
با مالکیت بکام اسطوره تیم ملی انگلیس و 
ستاره اسبق باشگاه های منچستریونایتد و 
رئال مادرید، در سال 2۰2۰ به طور رسمی 

وارد لیگ ام ال اس شد.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس مقابل نساجی مازندران به برتری رسید. مطابق 
انتظار پرسپولیس بازی بهتری انجام داد و در نهایت نتیجه 
مطلوبی به دست آورد تا با روحیه مناسبی راهی لیگ قهرمانان 
آسیا شود. البته که مهمترین مشکل تیم که از ابتدای فصل 
مرتفع نشده در خط حمله است و هماهنگی لازم در میان 
مهاجمان تیم با خط هافبک حلقه گمشده سرخ پوشان 
محسوب می شود. پرسپولیس شرایط نسبتا خوبی دارد و 
بدون شک می داند که در مصاف با رقبای آسیایی باید بازی های 
بهتری نسبت به لیگ برتر ارائه کند تا نتیجه خوبی بگیرد. 
درخصوص نگرانی ها درباره مصدومیت سیدجلال حسینی 
باید بگویم  اکنون وقت حل مشکل دفاع میانی تیم نیست. 
در ابتدای فصل باید این اقدام صورت می گرفت. در نیم فصل 
اول وقتی محمدحسین کنعانی زادگان در چند بازی به دلیل 
مصدومیت غایب بود یکی از هافبک ها به جای او بازی کرد. 
ضمن اینکه قبل از آنکه یکی از هافبک ها تبدیل به دفاع تیم 
شود از بازیکنان ذخیره استفاده شد که به دلیل کم تجربگی 
شکست مقابل آلومینیوم اراک رقم خورد. فرشاد فرجی در 
میانه فصل جذب شده که باید عملکرد او را درون زمین دید. 
به هر صورت سیدجلال حسینی بازیکن خوبی است و تیم به او 
نیاز دارد ولی این بازیکن ارزشمند هم بالاخره روزی از فوتبال 
خداحافظی می کند و باید جایگزین مناسبی برای وی پیدا 
شود. امیدوارم در بازی های آسیایی مشکلی برای پرسپولیس 
در این زمینه ایجاد نشود. دوسوم بازی های پرسپولیس در 
نیم فصل اول به پایان رسیده و باید تا این زمان هارمونی لازم 
میان بازیکنان خط حمله ایجاد می شد. اتفاقاتی رخ داد که 
مانع از آن شد تا پرسپولیس خط حمله پویایی داشته باشد. 
محرومیت آل کثیر به مهدی عبدی، آرمان رمضانی و مهدی 
مهدی خانی فرصت داد تا توانایی های خود را نشان دهند اما 
آنها ثابت کردند در کوتاه مدت نمی توانند بدرخشند. رمضانی 
جدا شد، شهریار مغانلو آمد و محرومیت عیسی آل کثیر به پایان 
رسید. عبدی و مهدی خانی باید بیشتر تلاش کنند و آل کثیر 
در کنار مغانلو فرصت دارند تا هماهنگ شوند و خط حمله 
پرسپولیس را بیمه کنند. امیدوارم این دو نفر برای رسیدن 
به هماهنگی نیاز به زمان زیادی نداشته باشند. در مورد دیدار 
فولادخوزستان با العین امارات در پلی آف لیگ قهرمانان آسیا 
به نظرم تمام تفکرات سرمربی و دستیاران جوابگوی موفقیت 
در آسیا خواهد بود و البته که آمادگی بازیکنان در اجرای 
خواسته های کادرفنی اهمیت زیادی دارد. با درایتی که جواد 
نکونام دارد انتظار می رود فولاد در مصاف با العین از اعتبار 

فوتبال ایران دفاع کند و شاهد برتری فولاد بر العین باشیم.

مشکل  فنی پرسپولیس حل نشده! 

    تفاهمنامه 
به گزارش روابط عمومی باشگاه سپاهان، تفاهمنامه 
همکاری دوجانبه میان باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
و باشگاه زنیت سن پترزبورگ در راستای تـــوسعه 

همکاری های بین المللی به امضای دوطرف رسید.

        چسب
در بازی پنجشنبه آنالیزور تیم پرسپولیس برای ارتباط 
با سرمربی محروم سرخپوشان دست به اقدامی جالب زده 
بود. آنالیزور سعی کرده بود با چسباندن یک چسب سفید 

این هدفون را پنهان کند.

         مدیران 
شاگردان گل محمدی با حضــور در استــادیوم 
شهیدکاظمی تمرین ریکاوری انجام دادند. در این 
تمرین جعفر سمیعی و مجید صدری مدیرعامل و عضو 

هیات مدیره باشگاه نیز حضور داشتند.

ت
شــ

سنو
عک

تیم پرسپولیس موفق شد در هفته بیستم 
لیگ برتر نساجی را با 2 گل شکست دهد. ضیا 
عربشاهی، پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس 

در  این خصوص صحبت کرد.
 درباره پیروزی سرخپوشان برابر تیم 

نساجی مازندران چه نظری دارید؟
 نسبت به پارسال ۴۰ درصد از بازیکنان تیم 
نساجی در این بازی نبودند، اما این تیم با همین 
داشته هایش فوتبال خوبی ارائه کرد. البته تیم 
پرسپولیس از همان ابتدا فشار آورد و ترابی  
از طریق ضربه ایستگاهی به طور مستقیم گل 
زد. تیم پرسپولیس گل دوم را روی اشتباه 
مدافعان و هافبک های نساجی به ثمر رساند 
و آل کثیر پاس عالیشاه را تبدیل به گل کرد. 
به نظرم  سرخپوشان  با این برد قبل از بازی های 
آسیایی با شرایط روحی و روانی خوبی روانه این 
رقابت ها می شوند. پرسپولیس می تواند امتیازات 
لازم را کسب کند، چون شخصیت قهرمانی در 

آسیا را دارد.  
 نــظــر شــما  دربـــاره نـگرانی 
بابت مـــوقعیت های گلزنی  از دست رفته 

پرسپولیس برای حضور در آسیا چیست؟
از دست بدهیم، در  را  اگر موقعیت ها   
لیگ قهرمانان آسیا به مشکل برمی خوریم. باید 
در تمرینات روی گلزنی کار شود. مهاجمان 
پرسپولیس باید چارچوب شناس باشند و در 
بدترین شرایط بتوانند ضربه نهایی را به دروازه 
حریف بزنند. در تمرینات کار کنند تا  نقیصه 

گلزنی  برطرف شود. 
 عـــملکــرد »مـغانلو« و »آل کثیر«  

را چگونه ارزیابی می کنید؟
 آل کثیر مهاجمی است که در بدترین شرایط 
هم در ۱۸ قدم گل می زند و مشکلی در این 
باره ندارد؛ اما مغانلو تازه به پرسپولیس آمده، 
شرایطش فرق می کند و زمان بیشتری لازم 
دارد. مغانلو مقداری استرس دارد و این موضوع 
باعث شده است که کارایی لازم را نداشته باشد. 
البته بازی کردن در استقلال و پرسپولیس 
سخت است و باید بازیکنانی همانند مغانلو 
طوری بازی کنند که دل هواداران را به دست 
آورند. به نظرم مغانلو از لحاظ بدنی مشکل دارد 

و باید شرایطش بهتر شود.

گفــتوگــو
ضیا  عربشاهی: 

مهاجمان پرسپولیس 
باید چارچوب  شناس  

باشند

فوتبالداخلی
آرمان ملی: پرسپولیس در هفته بیستم لیگ برتر  میزبان 
نساجی بود که به رغم موقعیت های فراوانی که سرخ پوشان 
پایتخت خلق کردند، با دو گل کنعانی زادگان و آل کثیر 
به برتری رسیدند. شاگردان گل محمدی بازی را طوفانی 
آغاز کردند و از همان ابتدا با ستارگان خط حمله خود، به 
سمت دروازه حریف یورش اما در نهایت یک مدافع یعنی 
محمدحسین کنعانی زادگان بود که روی کاشته ارسالی با 
تاثیری حداقلی سرخ پوشان در هشتمین دقیقه به گل رساند. 
پس از گل هم پرسپولیسی ها عقب ننشستند و روی حرکات 
امیری، مغانلو و ترابی از سمت راست دفاع نساجی سعی در 
افزایش اختلاف داشتند. با گذشت دقایقی تیم مهمان نیز خود 
را تا حدی پیدا کرده و جلو آمد. شاگردان الهامی با پاسکاری ها 
منظم و آرامش خاصی آرام آرام بازی را متعادل کرده و حتی 
به دروازه پرسپولیس نزدیک شدند. با این وجود حملات 
پرسپولیسی ها همچنان ادامه داشت اما اثربخش نبود تا نیمه 
اول با برد تک گل پرسپولیس خاتمه یابد. نیمه دوم بازهم این 
شاگردان گل محمدی بودند که نبض بازی را در اختیار داشته 
و حملات خطرناکی را در ۱۵ دقیقه اولیه نیمه دوم خلق کردند 
که با بی دقتی مهاجمانش این فرصت ها از دست رفت تا نتیجه 
دیدار همچنان یک بر صفر باقی مانده باشد. در این شرایط، 
نساجی عقب نشسته و چشم به ضدحملات داشت. در ادامه 
نساجی جلو آمد و با کنترل میدان سعی داشت حلقه محاصره 
را روی دروازه پرسپولیس تنگ تر کند. در آخرین لحظات نفوذ 
امید عالیشاه به محوطه نساجی و پاس عرضی او برای آل کثیر 
در دهانه دروازه، پایه گذار دومین گل سرخ ها شد تا برتری 

پرسپولیسی ها شیرین تر شود.

بینالملل
 مدیرورزشی پاری سن ژرمن به شایعه جدایی  امباپه 
و نیمار واکنش نشان داد و تاکید کرد که خبرهای خوبی 
در راه است. در روزهای اخیر بازهم بحث جدایی امباپه 
و نیمار به صورت جدی مطرح شده است. قرارداد هر دو 
بازیکن در سال 2۰22 به پایان می رسد و هیچکدام از آنها 
تاکنون تمدید نکرده اند. به نظر می رسد که نیمار دوست 
دارد که به بارسلونا برگردد و امباپه هم با پیشنهاد جدی رئال 
مواجه شده است و حتی برنامه الچرینگیتو اسپانیا از توافق 
نهایی او با کهکشانی ها خبر داد. اما لئوناردو مدیر ورزشی 
پاری سن ژرمن اینگونه واکنش نشان داد: به زودی به صورت 
شفاف این موضوع را خاتمه خواهیم داد. با این دو بازیکن به 

توافق خواهیم رسید. فعلا بازی های مهمی 
پیش رو داریم و نباید روی این موضوع 
تمرکز کرد. او درباره پیروزی برابر بایرن 
مونیخ هم گفت: ما در این شرایط سخت 
بازی بسیار خوبی را به نمایش گذاشتیم. 
نصف تیمی که برابر بارسلونا بازی کرد 
تغییر کرد با این حال پیروز شدیم. 
بایرن دو سال بود که در خانه نباخته 
بود اما ما آنها را شکست دادیم و باید 

هم خوشحال باشیم. لئوناردو 
درباره جــذب دونــارومــا 

افزود: ما در لیگ قهرمانان 
اروپا هستیم نه بــازار 

نقل وانتقالات.

حمیددرخشان
کارشناس فوتبال

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال در پاسخ 
به اعتراض های فراوان پیرامون انتخاب »مجتبی خورشیدی« 
به عنوان سرپرست تیم ملی گفت: با چندین چهره ملی برای 
سرپرستی تیم ملی مذاکره کردیم اما هیچکس این سمت را 

نپذیرفت.
  دلایل انتخاب مجتبی خورشیدی

شــهــاب الــدیــن عــزیــزی خــادم، اظهارکرد: قــبــل 
از »مجتبی خورشیدی« با چند نفر صحبت کردم. می توانم اسم 
بیاورم. دو، سه ساعت با چهره های ملی صحبت کردم. خواهش 
کردم که این مسئولیت را بپذیرند. هیچکس نیامد. استدلال آنها 
این بود، فوتبالی که همه چیز خدشه دار شده، به هر دلیل نیامدند. 
این فوتبال متعلق به همه است. نمی توان یک خط کش گذاشت که 
چه کسانی بیاند و چه کسانی نیایند. چارت تیم های ملی در حال 

تغییر است و نفرات بالاتری هم انتخاب خواهد شد. 
 استعفای علی جوادی

او درباره استعفای علی جوادی از سمت مدیریت روابط عمومی 
این فدراسیون تصریح کرد: او سمت سرپرستی را در اختیار داشت. 
تصمیم گرفته در این سمت نباشد اما ما هنوز نپذیرفته ایم. 

انتصاب ها جزو اختیارات خودم است.
 میزبانی ایران 

رئیس فدراسیون فوتبال درمورد بحث میزبانی هایی که از ایران 
گرفته شد، خاطرنشان کرد: مردم باید در جریان باشند. بعداز اینکه 
با لطف خدا و اعتماد مجمع به عنوان رئیس انتخاب شدم نامه ای 
زده شد. بخشی از آن هم از قبل برنامه ریزی شده بود. من حقوقدان 

نیستم و رفیعی این موضوع را راهبری می کند. این میزبانی حق 
واقعی فوتبال ایران است را جابه جا کردند. اسکوچیچ و خراطی در 
جلسه ای که داشتند زیربار برگزاری مسابقات به صورت متمرکز 
نرفتند. در مباحث حقوقی از تمامی ظرفیت های خود استفاده 
کردیم تا بتوانیم حداقل جوابگوی مردم باشیم. به دادگاه بین المللی 
ورزش هم رفتیم. سه بازی میزبان بودیم و از دو جهت باید این 
موضوع را بررسی کرد. ما سال قبل هم میزبان بودیم و احساس 
کردیم این ظلمی است که به فوتبال ایران روا داشته شده است. 
وی ادامه داد: بحث اعتراض ما به میزبانی در لحظه آخر ثبت شد. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا دو وکیل را معرفی کرده و تا چند روز 
آینده تعیین تکلیف خواهد شد که یا کشور دیگری میزبان شود یا 

فرآیند حقوقی طی شود و تصمیم نهایی اتخاذ شود. 
 ویلموتس

عزیزی خادم با اشاره به پرونده شکایت ایران از حکم صادرشده 
از سوی  فیفا به نفع »مارک ویلموتس« در دادگاه CAS گفت: 
درباره پرونده ویلموتس هم باید بگویم که ما بدهی ۶ میلیون و 
۵۰۰ هزار یورویی داریم. دادگاه این پرونده عقب افتاده و به اوایل 
تیرماه موکول شده است. ما امیدواریم که این بدهی را کم کنیم. 
این موضوع هیات رئیسه قبلی و وزارت ورزش را درگیر کرده است. 

تیم ملی را به لبه تیغ برده ایم و بی اعتمادی به وجود آمده است.
  حقوق داوران 

رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به اصلاحاتش در فوتبال 
گفت: دستمزد داوران هم باید مورد بررسی قرار بگیرد. افزایش 
3۰۰ درصدی حقوق داوران را خواهیم داشت. خیلی از این داوران 

۱۸ ماه است که حقوق نگرفته اند. با اسپانسرها در حال گفت وگو 
هستیم. این حق داوران است.  

 بدهی به شستا 
وی درباره بدهی این فدراسیون به شستا و همینطور خبر 
واگذاری سه دانگ ساختمان باشگاه پرسپولیس افزود: بخش 
اعظمی از بدهی ها به یورو داده شده و سایر مبالغ را هم تعامل 
خواهیم کرد تا پرداخت شود. من چیزی درباره واگذاری ساختمان 
باشگاه پرسپولیس ندیده ام. همه چیز باید کتبی باشد. واقعیت 
و برنامه برای ما چیزهایی است که مکتوب شده و رضایتمندی 

افکارعمومی و مردم برای ما مهم است.

محمود فکری سرمربی پیشین تیم فوتبال استقلال گفت: در 
زمان سرمربیگری من فضایی وجود داشت که اگر آب هم می خوردیم 
می گفتند چرا آب می خورند، ولی الان همه چیز خوب شده است و 
همه استقلالی شده اند. محمود فکری در حاشیه مراسم معارفه اش 
اظهارداشت: شناخت خیلی خوبی از نفت مسجدسلیمان و فضای 
شهر مسجدسلیمان داشتم. این تیم پتانسیل خیلی خوبی داشته و 
دارد. بازیکنان جوان خوبی در این تیم حضور دارند که خیلی آینده دار 
هستند. من عِرق خاصی به این تیم دارم، چون در صعودش به 

لیگ برتر نقش داشته ام و دوست داریم همه تلاش مان را انجام دهیم 
تا این تیم در لیگ برتر بماند. وی گفت: در حال حاضر قراردادم تا پایان 
همین فصل است و بعداز آن باید ببینم چه می شود. سرمربی پیشین 
استقلال درباره علت سفیدشدن موه هایش یادآور شد: اکثر عمرم را 
در استقلال گذراندم، ولی یکسری شاید نمی دانند یا خودشان را به 
خواب می زنند. اکثر عمرمان با استقلال گذشته است، فکری ادامه داد: 
در استقلال عده ای کودتا و توطئه کردند، ولی دیگر نیازی نیست که 
به  این مسائل وارد شویم. فضایی وجود داشت که اگر آب می خوردیم 

هم می گفتند چرا آب می خورند. استقلال باید در آسیا به میدان 
برود و برای این تیم آرزوی موفقیت می کنیم. سرمربی جدید نفت 
مسجدسلیمان راجع به اینکه در زمان حضورش در استقلال گفته 
بود سالم کار می کند و پوکرباز نیست، خاطرنشان کرد: از این بابت 
خداراشکر می کنم. شاید من مدعی هستم که سالم کار می کنم و اگر 
واقعا اینطور است، این بزرگترین حسن من است. زندگی در ظاهر برد 
و باخت دارد، ولی باید از اصل نیفتاد. در جوامع دیگر سالم کارکردن 
باعث پیشرفت می شود، ولی در جامعه ما در هر قسمت مشکل و 
گرفتاری وجود دارد. اگر ادعا دارم که سالم هستم و اگر واقعا سالم 
هستم، این بزرگترین افتخار من است که از خانواده ام به ارث برده ام. 
فکری افزود: یک روز در استقلال بازیکن بودم و ۱۰۰ هزار نفر تشویقم 
می کردند. الان وارد مربیگری شدم و این هم یک روزی تمام می شود. 

چیزی که می ماند نام و رفتار نیک و انسانیت است.

محمود فکری: 

در زمان حضور من در استقلال کودتا کردند! 

آرمان ملی: فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا از امروز برای فوتبال ایران 
آغاز می شود. تیم فولادخوزستان امروز در مرحله پلی آف این رقابت ها در 

عربستان به مصاف »العین« می رود. 
 آشنایی با العین 

شاگردان نکونام به مصاف تیمی  می روند که یکی از پرقدرت ترین 
و بهترین تیم های اماراتی در غرب آسیا محسوب می شود و حتی 
یکبار نیز در سال 2۰۰2 موفق به قهرمانی در این مسابقات شده است. 
العینی ها  در مسابقات این فصل لیگ امارات خلاف سال های گذشته 
نتایج چندان خوبی را کسب نکرده اند و با ۱۰ برد، ۷ تساوی، ۵ شکست 
و کسب 3۷ امتیاز در رتبه ششم جدول لیگ امارات قرار دارند. البته با 
توجه به نتایج تیم العین در ۶ مسابقه قبلی خود )3 شکست، 2 پیروزی 
و یک تساوی( و همچنین شرایط کلی این تیم اماراتی، آنها روز سختی 
را مقابل نماینده کشورمان یعنی فولاد ایران پشت سر خواهند گذاشت. 
اماراتی ها که سابقه حضور در مسابقات زیادی را در لیگ قهرمانان آسیا 
مقابل نمایندگان کشورمان دارند، در ۴ مسابقه قبلی خود مقابل تیم های 
ایرانی 2 شکست و 2 تساوی را به دست آورده اند. آنها در این بازی ها 
یک شکست و یک تساوی را مقابل استقلال تهران و سپاهان اصفهان 
به دست آورده و در پیروزی مقابل نمایندگان کشورمان ناموفق بوده اند. 
هدایت تیم فوتبال »العین امارات « را پدرو امانوئل پرتغالی بر عهده دارد. 
امانوئل سابقه حضور در تیم فوتبال پورتو را به عنوان مربی و بازیکن 
داشته و در سال های اخیر با حضور در فوتبال آسیا و تیم های عربی 
شناخت خوبی را از تیم های این منطقه به دست آورده است؛ شناختی که 
می تواند با کمک گرفتن از بازیکنان خارجی خود برای این مربی پرتغالی 
سرنوشت ساز شود. تیم فوتبال »العین امارات « با توجه به آمار سایت 

ترانسفرمارکت، به مبلغ 2۴ میلیون و 2۵۰ هزار یورو )۷2۷ میلیارد 
و ۵۰۰ میلیون تومان( ارزش گذاری شده، ارزشی که از تمامی  تیم های 
لیگ برتر کشورمان بیشتر است. باشگاه »العین امارات « با انتشار بیانیه ای 
اعلام کرد: تیم با بازیکنان جوان خود تمرینات را پیگیری می کند تا 
مقابل تیم فولاد ایران قرار بگیرد و سهمیه حضور در مرحله گروهی را 
کسب کند. العین یکی از تیم های جوان حاضر در لیگ قهرمانان آسیا 
به شمار می آید چون معدل سنی 2۴ سال را دارد. ۱۶ بازیکن این تیم زیر 
22 سال و ۶ بازیکن دیگر هم زیر ۱۸ سال را دارند. مسن ترین بازیکن 

العین در این رقابت ها سالم العنزی 3۶ ساله کاپیتان تیم اماراتی است.
 داور

کریشانسا دیلان پریرای سریلانکایی داور وسط دیدار فولاد ایران و 
العین امارات  خواهد بود. هماسونگا و دون سانجیو دو داور هموطن وی 
کمک هایش در این بازی خواهند بود. داور چهارم عمر مبارک عمانی 

است.
 میزبانی  عربستان؟

ابتدا قرار بود العین به اهواز سفر کند و این مسابقه در ایران برگزار شود 
اما در نهایت کنفدراسیون فوتبال آسیا میزبانی را از باشگاه خوب و منظم 
فولادخوزستان بدون هیچ توضیحی گرفت و به عربستان داد. البته رفتار 
خوب میزبان در فرودگاه و استقبال از کاروان فولاد، واکنش سعید آذری 
را به دنبال داشت. مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان در صفحه شخصی 
خود در اینستاگرام نوشت: »رفتار مقامات فدراسیون فوتبال عربستان 
در استقبال و امور مربوط به ورود تیم فولادخوزستان ایران در فرودگاه 
ریاض، من را به یاد دیپلماسی معروف پینگ پنگ انداخت.« سعید آذری 
ادامه داد: رفتاری بسیار محترمانه و مودبانه که ما انتظارش را نداشتیم 

و به نوعی احساس غرور کردیم. وی با بیان اینکه سال ۱۹۷۱ دیپلماسی 
پینگ پنگ، جهان و روابط بین کشورها را دگرگون کرد افزود: فوتبال به 
مراتب ورزش تاثیرگذارتر و قدرتمندتری در تاریخ ورزش جهان است تا 
حدی که به راحتی می تواند بسیاری از روابط دیپلماتیک را که به تیرگی 
گراییده، بهبود بخشد. مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان ادامه داد: 
ورزش محل دوستی، تشریک مساعی و انسانیت است و ای کاش همه 
چیز در قالب دوستی و محبت حرکت کند. امیدوارم دیگر محیط های 
موجود همانند محیط ورزش در توسعه دوستی ها و روابط، سختی های 
خاص خود را تسهیل کنند. وی با آرزوی موفقیت تیم های ایرانی در 
رقابت های آسیایی گفت: امیداورم در بازی با العین بهترین نتیجه را 

کسب و دل هواداران را شاد کنیم.
 صحبت های  نکونام 

جواد نکونام در آستانه دیدار فولاد ایران برابر العین امارات  در 
مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: ما نماینده فوتبال ایران 
هستیم و با تمام توان تلاش می کنیم از فوتبال ایران در آسیا دفاع کنیم. 
شرایط بازی در لیگ برتر و مسابقاتی بین المللی چون لیگ قهرمانان 
آسیا کاملا متفاوت است و این موضوع را بازیکنانم به خوبی درک 
کرده اند. وی افزود: مدت های زیادی بر روی العین و شیوه بازی اش 
کار کرده ایم. بازیکنان جوان و باتجربه فولاد از حضور در لیگ قهرمانان 
آسیا هیجان زده و خوشحال هستند. آنها آماده فداکاری برای تیم شان، 
فوتبال ایران و خوشحالی هواداران خوب فولاد هستند. می دانند چطور 
تعهد و مسئولیت شان را تا آخر بازی انجام دهند. در مجموعه فولاد دیگر 
کسی به این فکر نمی کند در این مدت چقدر به ما نگاه ملی شده. روز 
شنبه  می خواهیم خوب باشیم. سرمربی تیم فولاد ایران تصریح کرد: 
مثل العین بازیکن گرانقیمت و چندین میلیون دلاری نداریم، تیم ما 
کاملا بابرنامه است، متحدبودن را خوب تمرین کرده و اکنون در بالاترین 
سطح هماهنگی، اتحاد و آمادگی هستیم. برای بازیکنانم خوشحالم که 
می توانند در بالاترین سطح باشگاهی فوتبال آسیا توانایی شان را نشان 
دهند. این پاداش نمایش خیلی خوب آ نها در فصل گذشته است اما 
نمی خواهیم در اینجا متوقف شویم و به امید خدا بازی با العین شروعی 
برای تیم فولاد خواهد بود. البته هیچکس حق ندارد فراموش کند که 
العین چه تیم باکیفیتی است. همه کیفیت این تیم را در سال های 
اخیر مقابل تیم های ایرانی دیده اند. نکونام در پاسخ به این سوال که 
حریف شما قهرمان سابق لیگ قهرمانان آسیاست، پرافتخارترین تیم 
امارات به حساب می آید و آیا فکر می کنید می توانید از این مرحله عبور 
کنید؟، گفت: هرچه بازی سخت تر باشد بازیکنانم تلاش شان را بیشتر 
می کنند. این فلسفه کار ماست که با هدف مشخص و تلاشی زیاد به آنچه 
می خواهیم می رسیم. این را در این یکسال ونیم گذشته به خوبی نشان 
داده ایم و بارها ثابت کرده ایم. همیشه از بازیکنان تیم خواسته ام مثبت 
فکر کنند و روی توانایی های خودشان متمرکز باشند. فوتبال همیشه 

پراز شگفتی است. 

شهاب  الدین عزیزی  خادم، رئیس فدراسیون فوتبال:

بزرگان فوتبال سرپرستی تیم ملی را نپذیرفتند

امروز و  در مرحله پلی آف لیگ قهرمانان 

»فولاد«  به دنبال صعود آسیایی 


